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Verslag vergadering wijkplatform Landweert dinsdag 4 juli 2023 
Aanwezig: M. Goumans, M. van Mil, J. Linders, F. Flinsenberg, T. Thielens, S. Rakhan 

 
1. Vaststellen agenda en verslag 2 mei 2023  
Geen op- of aanmerkingen n.a.v. het verslag, daarmee vastgesteld. Samenvatting voor de 
website wordt geregeld. 
 
2. Financieel: Stand van zaken, aanvragen en diverse projecten (Thieu), wijkinfo 
advertenties, welkomstcommissie.  
 
Stand van zaken per vandaag: 
Huidig saldo: € 10.819,37 
Ontvangen van gemeente aanvulling ondersteuning (met BOZM meegegaan) € 643,71. 
Daarmee is dit punt afgehandeld.  
Financieel overzicht 2e kwartaal is rondgestuurd. Er zijn geen op- of aanmerkingen vanuit het 
bestuur. 
 
Ondersteuningsaanvragen 
Besteedbaar aan ondersteuning € 5.601,94 
Aanvraag wijkvereniging t.b.v. jeugdactiviteit blijft aangehouden 
Straatfeesten: 
Rozemarijn 1 t/m 43 
Zwanebloem 30 t/m 44 + 2 hoekwoningen 
Zwanebloem 10 t/m 28 
Penningkruid 1 t/m 14 
Penningkruid 16 t/m 58 
Het bestuur is akkoord met de ondersteuning van deze activiteiten.  BESLUIT 
 
Wijkinfo: het bestuur is akkoord met het voorstel om het drukwerk voor de wijkinfo in ieder 
geval eerstvolgende keer te laten regelen door startend ondernemer in wijk Landweert 
Claessens (tevens vrijwilliger in ’t Stekske).       BESLUIT 
 
Welkomstcommissie: afgesproken is dat Mat en Joop Thieu helpen bij het afhandelen van de 
werkzaamheden rondom de welkomstcommissie.     BESLUIT 
 
WBTR: status Quo: penningmeester schrijft verder aan het handboek. 
 
Website: is helemaal bij. Zijn er opmerkingen: neem contact op met Thieu.  
 
4. Wijkinfo 

De volgende deadline is woensdag 12 juli.  
  
5. Ingekomen/uitgegane post   

De lijst is doorgenomen.  
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Na opmerkingen van de penningmeester is de definitieve versie van de 
vaststellingsbeschikking 2022 19 juni binnengekomen. 
 
6. Activiteiten in Landweert 

Wijkmoestuin 
Monique heeft ons schriftelijk bijgepraat over de laatste stand van zaken. 
Gaat goed. 
 
Laatste stand van zaken Landweert Leeft en Ons Genot 
Laatste berichten: SAT gaat door in september! Er is een nieuwe kok en een vrijwilliger die wil 
ondersteunen bij administratieve afhandeling. Frans blijft aanwezig zijn. Betreft elke keer tegen de 
40 bezoekers die SAT erg op prijs stellen.  

 
Aanvraag jeugdactiviteiten wijkvereniging 
Uit verslag vorige vergadering: geen nieuwe berichten over de jeugdactiviteiten. Hierin is het 
wijkteam, lees Martine Bruinink gevraagd een vervolgafspraak te regelen. 
Naar voren komt weer: de begeleiding van vrijwilligers (jongerenwerker)  is hier van groot belang, 
plus duidelijkheid over spelregels (vanuit Stekske zelf ). 
De jeugdgroep op dinsdagavond wordt begeleid door een jongerenwerker van, en dus ondersteund 
vanuit Synthese. 
Onduidelijkheid over vrijdag- en zaterdaggroep blijft.  

 
7. Wijkteam/activiteiten in de wijk 
Werkgroep Speeltoestellen loopt. De begroting is bijna rond. Er zijn voldoende bewoners betrokken 
bij dit onderwerp.  
Zo ook als het gaat over het groen in de wijk. 
Werkgroep veiligheid is even on hold totdat er zingevende aanleiding is om weer bij elkaar te komen. 
 
In het wijkteam is gesproken over het uitrollen van ontbijttassen voor kinderen in de wijk, in 
samenwerking met het Rode Kruis. Dit Is een landelijke actie. In wijk Brukske loopt dit al.  
 
Verder zijn de prioriteiten voor 2023 aangegeven. SAT is er een van. 
Wijkteam wil zich meer laten zien in de wijk. Men wil weer gaan werken met koffietent.  
Aandacht voor moestuin. 
Wisselingen in personeelsbestand blijft lastig: Jolanda gaat met pensioen. 
 
8. WRO 
Het gespreksverslag van de bijeenkomst met wethouder  Van Daal is verspreid.  
A.s. donderdag is de volgende bijeenkomst. Een van de agendapunten is een toelichting vanuit 
Glasvezel Venray.  
 
9. Berichten vanuit ’t Stekske. 
Frans doet verslag van de bijeenkomst van 5 juni jl. met het bestuur Stekske, Martine Bruinink en 
Hans Klink. Samenvatting Hans Klink is verspreid.  
Naar voren komt nog maar eens: verschil tussen dorpen en wijken. Niet alleen in wijk Landweert 
komt schoon door de poort niet tot stand.   
Overwegingen rondom schoon door de poort vanuit Landweert zouden op papier moeten komen. 
Frans wil beslist geen kartrekker zijn, want het gaat hier over een verantwoordelijkheid van bestuur 
Stekske. Wil wel meehelpen e.e.a. op papier te krijgen in samenwerking met in ieder geval  
bestuursleden van ’t Stekske.  
 



3 
 

10. Kennismaking burgemeester 11 augustus 18.30 uur 
Afgesproken is dat Frans een voorzet op papier zet w.b. informatie die naar zou moeten komen in 
het gesprek. Eenieder kan er op reageren; aanvullen.  
Genoemd werden:  
Beschrijving wijk Landweert bijv. in getallen. 
Rol wijkplatform (niet gekozen…..etc.) 
Verschil wijken dorpen.  
Effect Schoon door de poort.  
Vrijwilligers betrekken.  
Bewoners betrekken.  
Benoemen van activiteiten in de wijk: Pielhaan. SAT. Wijkmoestuin.  
Idee: eindigen met een rondrit door de wijk: en in ieder geval wijkmoestuin laten zien. En eventueel 
wat aanbieden uit de moestuin. (Heb Monique benaderd: vond het een goed idee legt het voor aan 
haar vrijwilligers). 
We moeten nog duidelijkheid krijgen hoeveel tijd we precies ter beschikking hebben. 
 

10. Rondvraag 
Hier is geen gebruik van gemaakt.  


